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IE camarier])From: 5.1.2e

Sent: Thur 9/24/2020 7:24:26 PM

Subject: RE: Opvang Hugo

Received: Thur 9/24/2020 7:24:26 PM

Klinkt goed!

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

van: "TIEEIEENE) BEE ¢ninvws.nl>
Verzonden: 24 sep. 2020 21:15

Aun:CE)" SEE miws ul

Onderwerp: RE: Opvang Hugo

Zeker

Maar die 3 mensen komen dus wel via de Hls maar zijn niet van de His. Het zijn topmensen uit de markt vigns| EEE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
+31 6

(@minvws.nl

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [INEEXECEEE)HEXEN0 ninvws.nl>
Datum: donderdag 24 sep. 2020 8:59 PM

Aan: ) <BR @minvws ul
Onderwerp: FW: Opvang Hugo

Overigens denk ik wel dat je de doorgestuurde mensen/inkopers (best ervaren profiel) moet overwegen te

benutten.

Heb geen beeld kunnen krijgen van profiel/gewicht His inkopers en als dat tegenvalt kan je de groep die nu in de

wacht komt te staan (geloof iets van vier mensen, zie oa app) mogelijk niet heel snel nog eens vragen. EEEZN
heeft via zijn netwerk redelijk aan de geschud, wellicht zijn er verwachtingen.
Maar hoe dan ook fijn dat gelijk even contact heeft gelegd (relatie). En uiteraard als de behoefte volledig
is voorzien via HIS dan is losse mensen naar binnen trekken minder aantrekkelijk. Maar check dat eben goed de

komende dagen zou mijn tip zijn
Groet!

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry .com)

Van:EE)EXECinvws nl>
Verzonden: 24 sep. 2020 20:18

@minvws.nl>;"EE<JEEED @minvws.nl>;
(@minvws.nl>

(@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Opvang Hugo



552793

Kan iemand dit doorsturen nzar|JJEEEZJ heb zijn adres en achternaam niet. Wel net al bijgepraat...

ver:ICE
Verzonden: donderdag 24 september 2020 20:18

Aan: [ECE SEE © inv. o>; EE) IEEE inv; IEE.
ERE) <BAED @minvws.nl>

cc: 5.1.2e ) JEM @minvws.nl>

Onderwerp: Opvang Hugo

Dag collega’s,
Hieronder ter info update van mijn lijstje van vandaag. Morgen verder.

- Synlab:
o Uitgebreid contact gehad met CEO Synlab Belgium.
o Operationele voorbereiding gaat vol door onder afspraken MOU. Validatie door LCDK en RIVM schijnt op groen te

staan (check en morgen vindt nog een laatste test plaats.
o Cf. MOU kunnen bij groen licht morgen vanaf maandag monsters ingezonden worden.

o Contractueel nog enkele laatste punten, geen dealbreakers volgens HIS. Zij verwachten maandag of dinsdag te

kunnen tekenen
- Saltro (is vandaag vooral doorBER gedaan)

o Extern:

= Contact gehad met Buza en ambassade, afspraak om ze op de hoogte te houden. Dinsdag gesprek MP met

VAE

= VVragen AP (check
= Privacy issues zijn juridisch oplosbaar (advies jurist VWS), vraagt aanpassing door Saltro/ Unilab
= Saltro/ Unilab stuurt vanavond een reactie. Mondeling gaven ze aan alles te kunnen borgen muv geldende

privacywetgeving in VAE ©, voorstel voor dat punt is een landenovereenkomst te maken.

o Intern:

= Notitie WJZ geeft nu geen ruimte, check morgen of die op het punt van privacy met reactie van Saltro

voldoende zijn afgedekt
= Bericht NOS landde niet goed, vanuit perspectief maatschappelijke issues negatief advies. Vanuit belang op

korte termijn capaciteit te verhogen positief advies. Afweging kan nu nog niet finaal gemaakt worden.

= Lijn over stand van zaken en hoe verder:

+ We zetten alles op alles om capaciteit zsm te vergroten
* We zijn in gesprek met meerdere partijen, zo ook met Saltro (huisartsenlab Utrecht)
« Saltro/Unilabs zal bij een overeenkomst gebruik maken van het laboratorium Unilabs UAE in de

Verenigde Arabische Emiraten.

« VWS heeft waarborgen gevraagd voor de privacy, Saltro werkt die momenteel uit. Op dat moment

zien we hoe verder

- Interne werkgroep:

o Morgenmiddag startoverleg met mensen van WJZ, FEZ, HIS, EEE en mij. Daar maken we verdere afspraken over het

deel van het werk tot en met de contracten. (praktische werkafspraken over opvolgen leads/ kaders voor

afspraken/ generieke vraagstukken (juridisch en inkooptechnisch) etc)

Verder via[fE verschillende externe inkoopexperts op de lijn gekomen. Heb een lijntje met ze gelegd en kom bij ze terug als we

een concreet verzoek hebben. (zie dat op dit moment nog niet als de HIS de contractmanagers/ dealmakers gaat leveren)


